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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen eredményeket ért el eddig az Önök 
családpolitikája?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

A Központi Statisztikai Hivatal adatai szerint (Az óvodai nevelésben, iskolai oktatásban részesülők
a nappali és a felnőttoktatásban 1990–) a 2017/2018-as tanévben 322.741 gyermek részesült óvodai
nevelésben. Három esztendővel  korábban szinte azonos számot találunk, ekkor,  a 2014/2015-ös
tanévben 321.489 gyermek járt óvodába. Beszédes, hogy az Önök 2010-es kormányra kerülésének
évében még 338.162 óvodás gyermek volt,  sőt az azt követő évben még ennél is több, 341.190
gyermek volt óvodás.

Várom Tisztelt  Miniszterelnök  Úr  tájékoztatását  arra  vonatkozólag,  hogy a  rendelkezésére  álló
szakpolitikai tanulmányok és egyéb ismeretek szerint, mire vezethető vissza, hogy az elmúlt évek
során – az Önök kormányzása alatt  – ilyen mértékben csökkent az óvodai nevelésben részelők
aránya?

Mely intézkedések voltak azok, amelyek nem, vagy nem az elvárt mértékben váltották be a hozzá
fűzött reményeket?

Nyilván Tisztelt  Miniszterelnök Úr is  tudomással  bír  arról,  hogy ugyanebben az időszakban az
általános  iskolák  nappali  tagozatán  tanuló  gyermekek  száma  is  drasztikusan  csökkent.  Míg  a
2010/2011-es  tanévben 756.569 a 2017/2018-as tanévben már csak 732.491 gyermek vett  részt
nappali tagozatos általános iskolai oktatásban.

Kérdezem Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy a rendelkezésére álló információk szerint 2010. május
31-e és 2018. december 31-e között hány magyar állampolgárságú gyermek született külföldön?



Kérdezem  egyúttal  Tisztelt  Miniszterelnök  Urat  arról  is,  hogy  hány  nem  magyar  állampolgár
részesül jelenleg óvodai-, és nappali tagozatos általános iskolai oktatásban, illetve a 2010/2011-es
tanévben hogyan alakult ugyanezen mutató?

Várom megtisztelő válaszát!
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